
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Den 5. november 2024 kl. 17.00-19.30 

Sted: Afd. Kæret, Åbjergvej 28, Frederikssund  
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Anne Marie Asperup (SB formand, 

Kæret) 

Astrid Allin (Kølholm) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

Jan Lykke, (foreningen DiNa) 

 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Rune Tao Schumann (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

 

Afbud: 

Astrid Allin (Kølholm) 
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Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

 

Referat og dagsorden godkendt 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

 

Personalesituationen: 

 

Kølholm: 

Pt. er der slået en lærer stilling op tidsbegrænset frem til sommerferien. 

 

Kæret: 

Ingen stillingsopslag 

 

Orientering fra afdelingerne: 

 

Kæret: 

Ugen før efterårsferien blev skolernes motionsdag afholdt, hvor nogle elever 

var i Ådalen og løbe runder imens andre kørte en bane på cykel i skolens 

rundkørsel. 

Der afholdes hockey stævne med de andre specialskoler i morgen onsdag. 

På fredag er der skolebal for de store klasser og tidligere elever. 

Årsmøderne på alle elever er i fuld sving. 

 

Kølholm: 

I oktober måned blev der afholdt gammel elevfest for de store elever i 9.+ 10. 

klasse samt tidligere elever. Tilmeldingen var stor og arrangement bestod af 

stikbold i hallen, pizza og sodavand.  

Uge 41, tradition tro, har der været afholdt idrætsuge med blandt andet 

skakturnering, hvor 26 elever deltog. Det årlige Le Man på Mooncars blev for 

første gang i historien aflyst pga. massiv regn, men blev i stedet afholdt i 

sidste uge. 

Fredagens motionsløb var anderledes i år, hvor et stjerneløb med opgaver 

rundt omkring, blev en stor succes. 

Enkelte klasser har afholdt halloween. 

Pga. et elevskift har 2 klasser byttet lokale for at få en mere optimal 

udnyttelse af pladsen. 

I dette skoleår er eftermiddagsaktivisterne blev delt op i indskoling og 

mellemtrin, da der var for mange børn samlet i samme område.  

Der har været afholdt pædagogisk lørdag for personalet med formålet at få et 

fælles indblik i samarbejde og kommunikation imellem medarbejdere og i 

teams. Blandt andet med Disc-profil indikatortest og teambuilding øvelser. 
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Begge afdelinger takkede bestyrelsen for lidt lækkerier til al personale i 

forbindelse med FN´s internationale Lærernes Dag. 

 

Orientering fra ledelsen: 

 

Anders deltog i går i Skolebestyrelsesudvalget, hvor Center for Børn og nogle 

skolebestyrelsesformænd mødtes for at snakke om hvordan et bedre 

samarbejde kan etableres. CBS udsender referat.  

 

Økonomi  

 

Kæret: 

Indeværende år er der sat gang i næste fase af legepladsen, som er et 

område med gynger. Der forventes et lille overskud som ”buffer”. 

 

Kølholm  

Har igangsat ny boldbane i skolegården og der forventes også et lille overskud 

til ”buffer”   

 

 

 

Sag nr. 3  Opfølgning på vedtaget kommunalt budget 2025-2028 

Skoleleder orienterer om de vedtaget budgetinitiativer der vedrører skolen. 

Orientering om hvordan det implementeres på Kærholm.   

https://www.frederikssund.dk/service/Nyheder/2024/September/et-enigt-

byraad-indgaar-budgetaftale 

  

Spareforslaget ”Tilpasning af normering på specialskoler” blev vedtaget. Det 

betyder, at både Kæret og Kølholm bliver reduceret med ca. 0,5 million, 

hvilket svarer til knap en medarbejder på hver afdeling. Selve implementering 

bliver indregnet i taksten for 2025 og kender først konsekvensen når endelig 

elevtal for skoleåret 25/26 er kendt. 

Derudover bliver der også indregnet en indkøbsbesvarelse på knap kr. 17.000 

pr. afdeling, som bliver udmøntet i elevbeløbene i skoletaksten. 

 

  

Sag nr. 4  Planlægning af kommende skolebestyrelsesmøder 

Drøftelse af hvad skolebestyrelsen gerne vil arbejde med på de kommende 

skolebestyrelsesmøder. Årshjul for møderne.   

 

Skolebestyrelsen nåede frem til nedenstående punkter til fremtidige ønsker 

 

 

• Invitere Center for Skole med til et møde 

https://www.frederikssund.dk/service/Nyheder/2024/September/et-enigt-byraad-indgaar-budgetaftale
https://www.frederikssund.dk/service/Nyheder/2024/September/et-enigt-byraad-indgaar-budgetaftale
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• Kursus i skolebestyrelse (Skole & Forældre udbyder kurser)  

• Samarbejde mellem skole og hjem 

• Digital adfærd  

 

Sag nr. 5  Evt.  

 

 Forældrebetaling for fritidstilbud blev drøftet. Det blev nævnt, at man som 

forældre blev mødt i Center for Børn og skole af medarbejdere, der ikke vidste 

noget om opkrævningen og der havde været fejl.  

Tina orienterede om, at der i næste uge var aftalt et møde mellem Center for 

Børn og Skoles pladsanvisning og Kærholm. Der skal drøftes hvordan 

pladsanvisningen kan administrere forældrebetalingen.  

 

Til mødet med Center for Børn og Skole vil Jan Lykke udarbejde forslag til en 

dagsorden og rundsende. Der ønskes blandt andet at dialog om: 

 

 

 1. Hvad skal Kærholm kunne 

2. Hvad er et heltidstilbud 

3. Forskellige åbningstider 

4. Klare retningslinjer for SFO området 

 

 

 

  

  

 

 

Datoer til skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2024-25: 

• Tirsdag den 3/9 (red. budget i høring den 30/8-16/9 2024). 

• Teamsmøde onsdag den 11/9 kl. 17.  

• Tirsdag den 05/11 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 21/01 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 04/03 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 06/05 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 17/06 kl. 17-19.30 

 


